
Z Á P I S N I C A 

z XIV. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Poruba pod Vihorlatom 

konaného dňa 31. mája 2024 v zasadačke OcÚ Poruba pod Vihorlatom 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny (prezenčná listina tvorí súčasť zápisnice) 

Program : podľa pozvánky (pozvánka tvorí súčasť zápisnice)   

1. Otvorenie zasadnutia: 

  Zasadnutie OcZ otvoril a viedol starosta obce – Mgr. Ľubomír Ihnát, privítal všetkých 

prítomných poslancov a hlavnú kontrolórku obce Poruba pod Vihorlatom. Skonštatoval 

uznášaniaschopnosť OcZ a následne dal schváliť program XIV. riadneho zasadnutia OcZ 

v predloženom znení.  

Uznesenie č. 15 : 

Obecné zastupiteľstvo v Porube pod Vihorlatom  

schvaľuje  

program XIV. riadneho zasadnutia OcZ v predloženom znení 

Hlasovanie:  za:    7 poslanci  proti: 0  zdržali sa: 0 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice : 

Starosta obce určil za  zapisovateľku Mariannu Pehaničovú pracovníčku OcÚ Poruba 

pod Vihorlatom.  

 

3. Určenie overovateľov zápisnice : 

           Starosta obce určil za overovateľov zápisnice Ing. Ladislava Doliniča a JUDr. Alenu 

Bukovskú. 

 

4. Kontrola plnenia prijatých uznesení z predchádzajúceho OcZ:  

 

Starosta obce informoval o úlohách ktoré vyplynuli z prijatých uznesení na 

predchádzajúcom obecnom zastupiteľstve týkajúce sa Projektu na zvýšenie kapacity 

materskej škôlky, informoval o stave a priebehu pripravenosti. Ďalej informoval 

o priebehu prác na projekte oplotenia ihriska a príprav na kamerový systém v obci. 

Posledná informácia bola ohľadom prevedenia majetku vyradenej výpočtovej techniky.  

Uznesenie č.  16 : 

Obecné zastupiteľstvo v Porube pod Vihorlatom  

Berie na vedomie   

 

Kontrolu plnenia prijatých uznesení z predchádzajúceho obecného zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie:  za:    7 poslanci  proti: 0  zdržali sa: 0 

 



 

5. II. Etapa projektu Energetickej účinnosti budovy ZŠ+MŠ :  

 

Starosta obce informoval o odovzdaní staveniska začatí príprav k II. Etape projektu na 

zvýšenie energetickej účinnosti budovy  MŠ a ZŠ v obci Poruba pod Vihorlatom. Dňa 

9.4.2024 sa uskutočnilo stretnutie ohľadom odovzdania staveniska, kde boli vznesené 

nasledovné pripomienky : - Vonkajšie osvetlenia, príprava na kamery a internet, NN prípojka, 

plynová a kanalizačná prípojka, Prechody cez vonkajší múr pre odvetranie kuchyne a WC. 

Keďže tieto práce nie sú zahrnuté v projekte II. Etapy zhotoviteľ požaduje tieto práce 

zrealizovať pred zateplením.   

Z uvedeného bolo doporučené starostovi :  

- Osloviť zhotoviteľa so spracovaním cenovej ponuky rozbíjania chodníkov. Ak bude 

cena vysoká, osloviť niekoho iného z lacnejšou cenou. 

- Vetracie otvory pre prípravu na projekt Zvýšenia kapacity MŠ zrealizovať 

svojpomocne  

- Vstúpiť do jednania so zhotoviteľom o začatí prác ( výmena okien, kúrenie, omietka) 

- Preveriť rozbor položky týkajúcej sa zhotovenia cokľov  

Uznesenie č.  17 : 

Obecné zastupiteľstvo v Porube pod Vihorlatom  

S c h v a ľ u j e    

 

- Osloviť zhotoviteľa so spracovaním cenovej ponuky rozbíjania chodníkov. Ak bude 

cena vysoká, osloviť niekoho iného z lacnejšou cenou. 

- Vetracie otvory pre prípravu na projekt Zvýšenia kapacity MŠ zrealizovať 

svojpomocne  

- Vstúpiť do jednania so zhotoviteľom o začatí prác ( výmena okien, kúrenie, omietka) 

 

 

Hlasovanie:  za:    7 poslanci  proti: 0  zdržali sa: 0 

 

6. Rozpočtové opatrenie č. 1/2024  

 

              Materiál predkladá starosta obce Mgr. Ľubomír Ihnát, ktorý tvorí súčasť 

zápisnice: 

Uznesenie č. 18 : 

Obecné zastupiteľstvo v Porube pod Vihorlatom  

schvaľuje  

 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2024  

Hlasovanie:  za:    7 poslanci  proti: 0  zdržali sa: 0 

 



 

7. Návrh záverečného účtu obce Poruba pod Vihorlatom za rok 2023 a Stanovisko 

hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce Poruba pod Vihorlatom za 

rok 2023 

 

 

        Materiál predkladá starosta obce Mgr. Ľubomír Ihnát, ktorý tvorí súčasť zápisnice: 

V bode č. 9  položky dotácie pre ŠK Urbár, a v položkách splácanie úveru, dotácie MŠ 

a rezervného fondu nesúhlasia sumy -opraviť 

Uznesenie č. 19 : 

Obecné zastupiteľstvo v Porube pod Vihorlatom  

schvaľuje  

 

Záverečný účet obce Poruba pod Vihorlatom za rok 2023 s navrhovanými zmenami.  

             berie na vedomie  

                 Stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce Poruba pod 

Vihorlatom za rok 2023 

Hlasovanie:  za:    7 poslanci  proti: 0  zdržali sa: 0 

 

 

8. Plán kontrolnej činnosti HKO obce Poruba pod Vihorlatom  

 

              Materiál predkladá  HKO obce Poruba pod Vihorlatom, ktorý je súčasťou 

zápisnice.  

 

Uznesenie č. 20 : 

Obecné zastupiteľstvo v Porube pod Vihorlatom  

schvaľuje  

 

Plán kontrolnej činnosti HKO obce Poruba pod Vihorlatom.   

Hlasovanie:  za:    7 poslanci  proti: 0  zdržali sa: 0 

 

 

 

9. Rôzne  :  

 

Starosta obce informoval o podaných projektoch na základe výziev z Ministerstva financií 

a KSK týkajúcich sa : 



- Dotácie na individuálne potreby obce – modernizáciu verejného rozhlasu a zakúpenie 

traktorovej kosačky.  

- Dotácie na všeobecne prospešné služby – doplnenie herných prvkov a lavičiek na 

verejnom detskom ihrisku v obci.  

- Dotácia na bežecké preteky v obci Poruba pod Vihorlatom s názvom Podvihorlatský 

kros.  

 

Príprava projektov na základe výzvy z MAS  

 

- Doasfaltovanie plôch a revitalizáciu verejného priestranstva na cintoríne v obci  

- Rekonštrukcia toaliet v kultúrnom dome  

Starosta obce oslovil poslancov obce či by nemali záujem o účasť na FS v obci Smižany, 

ktoré sa budú konať dňa 15.6.2024. Záujem nikto neprejavil. 

Starosta poskytol informáciu o nutnosti vyčistenia odvodových kanálov v hornej časti obce 

a popri ceste v smere na strelnicu, nakoľko pri prudkých dažďoch dochádza k vylievaniu vody 

z kanálov.    

 

     V rôznom sa prihlásil o slovo poslanec Marek Dekan že pozeral  faktúry a dotazoval sa na 

faktúru uhradenú f. Tamalex na sumu 7 965,00 eur. Odpoveďou  je  úhrada faktúry za dodanie 

materiálu k projektu rekonštrukcie rigolov v obci získaných v období 10/2023 

z Environmentálneho fondu Programu na obnovu dediny. Pripojila sa aj poslankyňa Jana 

Kolesárová že uvedená suma je prehnaná. Odpoveďou bolo, že uvedená suma bola uhradená 

v zmysle objednávky ktorá vzišla z verejného obstarávania pre daný projekt výberom firmy 

na dodanie materiálu. Práce na rekonštrukcii budú pokračovať aj naďalej , ale vzhľadom 

k tomu, že  to robí obec svojpomocne, tak  sa nepodarilo zrekonštruovať celú dĺžku potôčika.  

Poslankyňa Jana Kolesárová uviedla, že sa jej to nezdá a betónové kocky spočíta.  

 

10. Diskusia:  

 

Starosta obce informoval o pripravovaných akciách : 

 

- Deň detí zájazd Alpinka Košice  

- Futbalový turnaj o putovný pohár br. Gen. Jana Nálepku 

- Výstup na Vihorlat organovaný OZ Slávia TUKE Košice 

- Pod vihorlatské folklórne slávnosti. 

- Strelecká súťaž o pohár starostu obce      

 

 

 

11. Záver.   

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť na XIV. riadnom 

zasadnutí OcZ a následne zasadnutie ukončil.  

 

 

Zapísal: Mgr. Ihnát Ľubomír 

 

 



 

 

 

    ...............................................                     ............................................. 

  Ing. Ladislav Dolinič                             JUDr. Alena Bukovská  

 

 

 

 

 

                                                    Mgr. Ihnát Ľubomír 

                              starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


